
انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

 چه نتیجه ای برای 
دربی پیش بینی 

می کنی؟
اگر قرار باشد استقلال 
بازی دربی را ببرد، باید 

یک – صفر برنده شود. 
خدا کند ببرد.

 تو برای دربی هم به 
استادیوم می روی؟

من همیشه 
استادیوم می رفتم، 
نمی دانم پنجشنبه، 
برای دربی می روم یا 

نه؟ اگر پدرم بیاید، 
می روم.

 تماشای بازی 
در استادیوم 
بهتر است یا از 

تلویزیون؟
استادیوم حال و 

هوای خاصی دارد. 
خیلی باحال است. 

درست است که 
تلویزیون یکسری 
تصاویری را نشان 
می دهد که وقتی 

در استادیوم 
هستی نمی بینی، 

اما می توانی آنها را 
بعداً در هایلایت های 

صفحات مجازی ببینی.
 حالا که زنان هم 

برای تماشا به 
استادیوم می آیند، 
با همسرت می روی؟

همسرم فوتبالی 
نیست و بنده خدا 

با این شرایط اذیت 
می شود.

ZOOM

 zخبر

 حبیب اخلاقی 
جانشین بنا شد

حبیب اخلاقی ملی پوش سابق کشتی 
فرنگی تهران با استعفای محمد بنا، 
مدیر تیم های کشتی فرنگی تهران 
شد. حبیب اخلاقی، دارنده دو مدال 
برنز جهان و مربی اسبق تیم ملی 
کشتی فرنگی به عنوان مدیر تیم های 
کشتی فرنگی استان تهران منصوب 
شد. پیش از این محمد بنا، سرمربی 
سابق تیم ملی کشتی فرنگی، این 
مسئولیت را بر عهده داشت اما 
طبق اعلام هیأت کشتی تهران به 
خاطر مشغله شخصی قادر به ادامه 
همکاری با هیأت کشتی تهران برای 

حضور در این پست نبود.

کیهانی: قاسمپور 
پر قدرت برمی گردد

نی، پزشک معتمد  سهراب کیها
فدراسیون کشتی از پارگی ۲۰ تا ۳۰ 
درصدی کشاله ران کامران قاسمپور 
خبر داد : »برای حضور او در المپیک 
جای نگرانی وجود ندارد.« او با 
تأیید خبر پارگی دوباره کشاله ران 
کامران قاسمپور ستاره کشتی آزاد 
ایران می گوید: »بررسی MRI نشان 
می دهد کشاله ران قاسمپور ۲۰ تا 
۳۰ درصد دچار پارگی شده و با توجه 
به اتفاق مشابه چند ماه پیش، او در 
حال حاضر از هر دو پای خود دچار 
این آسیب دیدگی شده است. قرار 
است اقدامات مان را برای حضور 
کامران قاسمپور در میادین انجام 
دهیم تا مشکلی از این بابت نداشته 
باشد.« کیهانی مصدومیت قاسمپور 
را نگران کننده نمی داند: »اصلاً جای 
نگرانی وجود ندارد و هیچ خطری او 
را تهدید نمی کند. قطعاً با اقدامات 
درمانی او آماده حضور پر قدرت در 

میادین خواهد شد.«

درخشش بی پایان 
یخچالی در لیگ آلمان

بهنام یخچالی در روز پیروزی تیم 
رومراشتروم، عملکرد درخشانی را 
به ثبت رساند. در ادامه رقابت های 
لیگ بسکتبال Pro A آلمان، تیم 
»رومراشتروم گلادیاتور تریر« با 
باخت دور از انتظار هفته قبل، 
مقابل تیم »کیرچیم« به پیروزی 
رسید. در روزی که یاران بهنام 
یخچالی با نتیجه ۹۵ - ۶۷ میهمان 
خود را شکست دادند، ستاره 
۱۶ امتیاز، ۹  بسکتبال ایران با 
ریباند، ۴ پاس گل، یک توپ ربایی 
و تأثیرگذاری ۲۵، بهترین بازیکن 
زمین شد تا به روند خوب خود در 
ترکیب گلادیاتورها ادامه دهد. تیم 
رومراشتروم گلادیاتور تریر حالا با ۸ 
برد، ۳ باخت و ۱۶ امتیاز از ۱۱ بازی،  
رتبه چهارم جدول رده بندی لیگ 

بسکتبال آلمان را دارد.

اعلام اسامی 
سنگنوردان اعزامی 

به کاپ آسیا
مسابقات سنگنوردی کاپ آسیا از 
۲۱ تا ۲۵ آذر ماه در ریاض عربستان 
برگزار می شود و کادر فنی اسامی 
ین  ا به  می  عزا ا ن  ا رد سنگنو
مسابقات را اعلام کرد که نام الناز 
رکابی نیز در این فهرست وجود 
دارد. او پس از بازی های آسیایی 
میت  و مصد لیل  به د و  نگژ ها
نتوانست در مسابقات گزینشی 
المپیک اندونزی شرکت کند. ۹ 
سنگنورد در سه ماده راهی این 
مسابقات خواهند شد که الناز 
رکابی تنها ورزشکار بانوی اعزامی 

به کاپ آسیاست. 
اعضای تیم ماده سرعت: رضا 
زندی فرد، محمد  علیپور شنا

ملودی و امیرحسین روح اللهی
ن،  غیا فرو دین  را لید:  ده  ما
محمدحسین ساغری و الناز رکابی
ماده بولدرینگ: رادین فروغیان، 
فرزین قاجاریه، علی سلیمیان، 
محمدامین یزدی زاد و الناز رکابی

سرپرست: سعید حاجی بگلو
مربی: مسعود زینالی

امین یوسفی نژاد:::

هندبال من از باشگاه متالکور مقدونیه شروع شد

لژیونــر هندبــال ایــران در مــورد آغاز فعالیت حرفه ای خــود گفت: »هندبال 
من از نخســتین باشــگاهی که در آن لژیونر شــدم شروع شد، یعنی باشگاه 
متالکــور مقدونیــه؛ در آنجــا مربی کرواتی داشــتیم به نــام لینوچروا که جزو 
بهتریــن مربیــان دنیــا اســت. نکته هایــی کــه در ایــن باشــگاه از وی آموزش 
دیــدم، هندبــال مــرا آغــاز کــرد. ســپس بــه باشــگاهی در تونس رفتــم و هم 

اکنــون در لیــگ رومانــی در باشــگاه )واس لویی( بــازی می کنم.«

آرش میراسماعیلی:

منتظر تصمیم هیأت رئیسه آسیا هستیم

رئیس فدراسیون جودو کشورمان در خصوص میزبانی ایران از جام باشگاه های 
آسیا، گفت: اگر اتفاق خاصی رخ ندهد این مسابقات به ما سپرده خواهد شد و 
جزیره کیش را به عنوان محل برگزاری معرفی کرده ایم. منتظر تصمیم نهایی 
هیأت رئیسه آسیا هستیم و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، میزبان این رویداد 
مهم خواهیم بود. به همین دلیل لیگ را برگزار می کنیم تا باشگاه های ما که 

می خواهند در آسیا روی تاتامی بروند، شرایط شان مشخص شود.

سیدجمال الدین نکوفر:
وضعیت مثل قبل باشد، کمکی از من برنمی آید

مدیرفنی تیم های ملی کاتا تأکید کرد که اگر وضعیت مانند گذشته باشد، کمکی 
از دست او برنخواهد آمد: »با زحمت بسیار چند اردو در رده های سنی برگزار 
کردیم، البته رئیس پیشین بانوان فدراسیون خیلی برای دریافت مجوز برگزاری 
اردوها از وزارت ورزش و جوانان زحمت کشید و خدا را شکر ما هم توانستیم 
با نتایجی که کسب کردیم، سرمان را بالا بگیریم اما الان به دوستان گفتم 

که اگر وضعیت گذشته دوباره تکرار شود، کمکی از دستم برنخواهد آمد.«

 zنقل قول

 zگفت و گو

مهری رنجبر
روزنامه نگار

اسـماعیل مقصودلـو ملی پـوش کبـدی 
کـه در بازی هـای آسـیایی غایـب بـود، 
حسـابی شـاکی اسـت. او می گویـد: 
»بـرای حضـور در بازی هـای آسـیایی 
گفتند پیر شدم و دعوتم نکردند؛ وقتی 
بـه فدراسـیون اعتـراض کـردم، عبـاس 
اورسجی رئیس فدراسیون کبدی گفت 
که زورم به سـرمربی نمی رسـد. از زمانی 
که اولین اردوی تیم ملی شـروع شـد ما 
در لیـگ سـتارگان هنـد بودیـم و وقتـی 
برگشـتیم بـه تیـم ملـی دعـوت نشـدیم. 
در ایـن فصـل هم فدراسـیون اسـامی ما 
را بـرای لیـگ سـتارگان هنـد نفرسـتاد.«
بــه گفتــه مقصودلــو، فاضــل اتراچالــی 
هــم بــا فشــار بــه تیــم ملــی اضافــه شــد: 

»در بازی هــای آســیایی هانگــژو به دلیــل 
آنکــه بــه تیــم ملی دعوت نشــدم، حضور 
نداشــتم کــه گفتنــد پیــر شــده ام. الان 
۳۲ ســالم اســت و فاضــل اتراچالــی هــم 
همســن مــن اســت و هرچنــد وی هــم بــه 
تیــم ملــی دعــوت نشــده بــود ولــی آنقــدر 
فشــار آورد تــا بتوانــد بــه تیــم ملــی بــرود.
اگــر قــرار بــود در تیــم ملــی انتخــاب 
بازیکــن بــا شایسته ســالاری باشــد ایــران 
می توانســت بــا اختــلاف ۱۰ امتیــاز هنــد 
را ببــرد. تیــم ملــی کبــدی می توانســت 
بهتــر ظاهــر شــود. از کبــدی فعلاً مأیوس 
شــدم و در واقــع مــن را مأیــوس کردنــد.«
ســت  ا معتقــد  ی  کبــد ش  ملی پــو
فدراســیون حضــور در لیــگ ســتارگان 

هنــد را نوبتــی کــرده: »وقتــی ملی پوشــی 
بــه ایــن موضــوع اعتــراض می کنــد، 
فدراســیون می گوید دیگر بازی در لیگ 
ــرای شــما کافــی اســت  ســتارگان هنــد ب
و نوبــت بازیکنانــی اســت کــه ۵ ســال در 
تیــم ملــی بودنــد امــا پولــی نگرفته انــد و 
بایــد بــه هنــد بروند. امســال فهرســت ۱۹ 
یــا ۲۰ بازیکــن را از ایــران بــرای حضــور در 
لیــگ ســتارگان اعــلام کردنــد امــا هفــت 
بازیکــن را هیــچ تیمــی نگرفــت زیرا آنها را 
نمی شناختند. حضور در لیگ ستارگان 
هنــد براســاس ســطح بندی اســت و مــا 

در ســطح C بــازی می کردیــم.«
او ســن را بــرای عــدم دعــوت بــه تیــم ملــی 
بهانــه می دانــد: »مطــرح کــردن ســن مــا 

بــرای عــدم دعــوت بــه تیــم ملــی یــا حتــی 
حضــور در لیــگ ســتارگان هنــد بهانــه 
اســت. مگــر مــا بازیکــن تیــم ملــی و 
باتجربــه نبودیــم. در بازی هــای آســیایی 
جاکارتــا جــزو هفــت بازیکــن اصلــی 
بودیــم و همیــن باعــث شــد تــا قهرمــان 
شــویم. در مصــاف بــا هنــد در فینــال 
بازی هــای آســیایی جاکارتــا، ۲۶ امتیــاز 
گرفتیــم کــه ۸ امتیــاز را مــن گرفتــم.«

مقصودلــو اعتــراض هندی هــا در فینــال 
ــد:  بازی هــای آســیایی را درســت می دان
»زمانــی کــه در فینــال بازی هــای آســیایی 
هانگــژو هندی هــا اعتــراض کردنــد، 
آن اعتــراض درســت بــود. یــک ســری 
قوانیــن در لیــگ هنــد حــذف شــد امــا 

در بازی هــای ملــی آن قوانیــن حــذف 
ــه همیــن دلیــل اعتــراض  ــود. ب نشــده ب

کردنــد و بایــد نتیجــه ۵ بــر یــک بــه نفــع 
هنــد اعــلام می شــد.«

فدراسیون اسم ما را به لیگ ستارگان هند نداد

مقصودلو: من از کبدی مأیوس شدم

دست استقلال مقابل پرسپولیس خالی است

پاکدامن: با قلع و قمع فرانسوی ها 
خودی نشان دادم

    سه شنبه   21 آذر 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7470 

انگیزه زیاد علی پاکدامن کار 
خودش را کرد. هرچند کاپیتان 
تیم ملی شمشیربازی سابر در 
گرندپری فرانسه مدال نگرفت اما 
هفتمی اش، او را آسانسوری در 
رنکینگ جهانی چهار پله بالا برد و 
الان رتبه هشتم رنکینگ جهانی 
است. جایی که کاپیتان پاکدامن را 
خوشحال کرده، اما به قول خودش 
فقط یک خوشحالی است و بس. 
حالا آرزوی او رفتن روی سکوی 
المپیک پاریس است. نتیجه ای 

که حسرت به دلش نگذارد.

 تو با هفتمی در گرندپری 
فرانسه، صعود چهارپله ای 
در رنکینگ جهانی داشتی، 

این اتفاق خوبی برای تو 
است، اینطور نیست؟

خدا را شکر، همه هم و غم من این 
است که بین ۱۶ نفر اول رنکینگ 
جهانی بمانم و حتی اگر بالاتر هم 
بروم که چه بهتر، برایم عالی است. 
البته به رنکینگ فکر نمی کنم. به 
نظر من همه شمشیربازان در 
رنکینگ جهانی، رقبای المپیکی ام 
هستند و اگر قرار به نتیجه باشد، 

باید با همه آنها دوئل کنم.
 صعود در رنکینگ جهانی، 
مقدمه است برای نتیجه 

بهتر در المپیک 2024 
پاریس؟

ول  ا نفر   ۸ به جمع  صعودم 
زی  با شمشیر نی  جها رنکینگ 
فقط   . کرد لم  شحا خو  ، بر سا
خوشحال، همین. شاید اگر مدال 
برنز این مسابقه را هم می گرفتم 
ز این نمی شدم،  خوشحال تر ا

اما می خواهم بهترین عملکردم 
را در المپیک داشته باشم. تنها 
حضور صرف در المپیک راضی ام 
نمی کند، بلکه دوست دارم این بار 
به جمع مدال آوران المپیک اضافه 
شوم تا بعدها حسرت چیزی را 
نخورم. نگویم کاش بیشتر کار 
می کردم، بیشتر تمرین می کردم.

 تو برای المپیک هم 
لحظه شماری می کنی؟

ی  ر لحظه شما لمپیک  ا ی  برا
می کنم، اما برای اینکه حسرتی 
نماند باید خیلی جدی تر از قبل 
تمرین کنم. حالا بیشتر از المپیک 
به مسابقاتی که این چند وقت 
داریم فکر می کنم، چرا که مدال 
پیست ها  همین  ز  ا لمپیک  ا
می گذرد. در واقع اگر قرار به 
گرفتن مدال المپیک باشد، باید 
از این پیست ها شروع کنم. هدف 
بلندمدتم موفقیت در پاریس 

است.
 گرندپری فرانسه چطور بود؟

 . د بو بی  خو خیلی  بقه  مسا
و  م  د بو نگیزه  ا با خیلی  من 
شمشیربازان فرانسوی را قلع و 
قمع کردم. نه به خاطر مطالب 
یم منتشر  دآمیزی که برا نتقا ا
شده، بله می خواستم به خودم 
نشان دهم که چقدر توانمندم. 
می خواستم کارم را به نحو احسن 
انجام دهم. کاش مدال می گرفتم.

 چرا نشد؟
۸ جلو بودم  من پای مدال ۱۰-
اما وقتی تمرکزم به هم ریخت، 
باختم. در واقع رقیبم ۴-۳ ضربه 
به من زد که درست بود و نتوانستم 
او را مهار کنم، با داور برای آنالیز 
ضربه ها صحبت کردم، در حالی 
که ۱۰-۸ هنوز بازی به نفع من بود، 
با یک اشتباه تکنیکی که انجام 
دادم، رقیبم ۶ ضربه پشت سر 
هم زد و بازی ۱۴-۱۰ به نفع رقیب 
شد و امتیاز آخر را هم گرفت و 

من باختم.
  ظاهراً از انتقاداتی که به تو 
شده خیلی ناراحت شدی؟

من وقتی تافته جدا بافته می شوم 
که کار اضافه ای برایم انجام دهند 
و امتیاز ویژه ای به من بدهند. در 
حالی که شرایط برای من و بقیه 

بچه ها یکسان است.
  قضیه این است که وقتی 
علی پاکدامن، نفر اول تیم 

ملی شمشیربازی است، 
همه از او توقع دارند که 

همیشه ستاره باشد.
توقع درستی است که وقتی 
رنمنتی  تو ر  د ر  زشکا ر و یک 
خوب است، برای مسابقه ای 
دیگر هم همین توقع را داشته 
باشند، اما نمی شود. به هر حال 
ر حرفه ای هستیم  ما ورزشکا
ر حرفه ای  و وضعیت ورزشکا
انفرادی با تیمی فرق دارد. یک 
شمشیرباز فرصت زیادی برای 
استراحت و ریکاوری ذهنی ندارد، 
در حالی که شرایط رشته های 
تیمی متفاوت است. یک فوروارد 
فوتبالی شاید در مسابقه ای روز 
بدش باشد اما با زدن یک گل، 
روز بدش می شود روز خوب. یا 
بازیکنی وقتی یک توپ جلوی 
ز  فتد با استفاده ا پایش می ا
فرصت و گلزنی، ستاره می شود. 
رشته های انفرادی این طور نیست 
و تعداد مسابقه زیاد است و وقتی 
همیشه خوب نیستی، هجمه وارد 
می شود. اما من هم آدم هستم. 
درست است من در جام جهانی 
الجزایر نتایج خوبی نگرفتم اما 
نرمال بودم. چرا باید همه توقع 
داشته باشند که من همیشه 
نتیجه خوبی بگیرم؟ اینکه همه 
می گویند علی در انفرادی و تیمی 
خوب نبود. مگر علی سهمیه اش 
قطعی نشده؟ علی امتیاز رنکینگ 
انفرادی اش را از جایی گرفته که 

بقیه هم بوده اند، رقابت برابر 
بوده اما چرا بقیه امتیاز خوب 
نگرفتند؟ مثلاً همین نیما زاهدی 
ی  برا ز  متیا ا نست  ا هم می تو
رنکینگ بگیرد، چرا که او فقط در 
قهرمانی آسیا و جهان نبوده و بقیه 
مسابقات با ما بود. اما حقوقم به 
نسبت نتیجه تیمی نوشته شد. 
یعنی من که نفر آخر بودم، از نظر 
حقوقی هم نفر آخرم. من که نفر 
هشتم رنکینگ جهانی هستم، 

۷ میلیون تومــــــــــــــان 
می گیرم، بعــــــــــد 

می گویند تافته 
جدا بافته ام.

 باز 
رسیدیم 
به دربی 

و بازی تیم 
محبوب شما؛ استقلال، 
پنجشنبه با پرسپولیس 

بازی دارد. دربی را چطور 
می بینی؟

ً در  دست جواد نکونام واقعا
استقلال خالی است. در این 
چند سال نتوانست خوب بازیکن 
بگیرد و قانون سقف قرارداد هم 
قانون الکی است که اضافه شده. 
به نظرم استقلال پنجشنبه با 
دست خالی جلوی پرسپولیس 
قرار می گیرد. شک نکنید تیمی 
شخصیت  که  ست  ا ه  ند بر

تیمی اش را حفظ کند.
 نکونام مربی خوبی برای 

استقلال است؟
من نکونام را به عنوان یک مربی 
و مدیر خوب قبول دارم. او آدم 
بزرگی است که پله، پله بالا آمد؛ از 
نساجی قائمشهر گرفته تا فولاد 
خوزستان و حالا هم استقلال. 
او در تیم ملی هم کمک مربی 
بود. به نظرم یحیی گل محمدی 
و جواد نکونام بهترین مربیان 

فوتبال ایران هستند.


